



CHINESE BAPTIST CHURCH
OF GREATER HARTFORD
哈城華人浸信會

January 29, 2022 CBCGH Communication

Dear Brothers and Sisters of the Chinese Baptist Church of Greater Hartford (CBCGH),

This January, 2022 Church Communication highlights the results of the voting in the Annual General Meeting held on January 23, 2022. There were a total of validated 120 voting responses.

Approval of CBCGH 2022 Budget

99.2% of those who voted approved the 2022 budget.

Confirmation of Deacon Nominees

We thank the Lord and the support of all brothers and sisters, all Deacon Nominees were confirmed. The following nominees will join the Board of Deacons for the 2022-2024 term:

- Ben Wang (MM)
- Edward Wang (MM)
- Xu Zhang (MM)
- Eric Teng (EM)
- Dan Hseuh (EM)
- Ching Lau (CM)

Confirmation of the Trustee Board

All Trustee nominees were confirmed:

- Frank Chuang (MM)
- Colin Zhao (MM)
- Yan Dong (MM)
- David Long (CM)

Confirmation of adding the CBCGH Administrative Assistant

90.8% of the 120 voting ballots concurred with the new CBCGH Administrative Assistant position. Job description and other details will be crafted based on the feedback of brothers and sister. We thank you for your support to add this position and hope s/he will help share the administrative duties and allow the Pastors and Deacons to have more time focusing on the commissions from our Lord.

Respectfully submitted,

The Pastors and the Board of Deacons, CBCGH

CBCGH January 29, 2022 Communication – English



CHINESE BAPTIST CHURCH
OF GREATER HARTFORD
哈城華人浸信會

2022 年 1 月 29 日 教會通訊

康州哈城華人浸信會親愛的弟兄姐妹:

今期 2022 年 1 月的教會通訊重點總結 2022 年 1 月 23 日舉行的年度大會的投票結果。共有 120 份經過驗證的表決。

教會 2022 年度教會財務預算的批准。99.2% 的投票者批准了 2022 年度財務預算。

執事提名人的確認。我們感謝主和所有兄弟姐妹的支持。所有執事提名人都被確定為 2022 年度執事。以下被提名人將加入執事委員會。任期二年：2022-2024。

- Ben Wang (MM) 王焱冰 (國語事工)
- Edward Wang (MM) 王在浩 (國語事工)
- Xu Zhang (MM) 张旭 (國語事工)
- Eric Teng (EM) 滕遙 (英語事工)
- Dan Hseuh (EM) 鄧大衛 (英語事工)
- Ching Lau (CM) 劉清濤 (粵語事工)

受託人委員會的確認。所有受託人提名均已確認：

- Frank Chuang (MM) 莊訓甲 (國語事工)
- Colin Zhao (MM) 趙宇新 (國語事工)
- Yan Dong (MM) 董岩 (國語事工)
- David Long (CM) 龍大衛 (粵語事工)

確認添加教會行政助理職位。120 張選票中有 90.8% 同意新加教會行政助理職位。職位詳情和其他細節將根據兄弟姐妹的反饋進行製作。我們感謝您對增加這個職位的支持。並希望她/他能幫助分擔行政職責。讓牧師和執事有更多的時間專注於我們主的委託召喚。

主內

康州哈城華人浸信會牧師和執事會謹啟

CBCGH December 12, 2021 Communication – Chinese